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Abstract (en)
The device (1) has a spring-loaded movable carriage (4) for carrying attachment (5). A linear fluid damper (10) damps the drawing movement of
the carriage. The fluid damper comprises a cylinder (11) with a piston that is linearly movable in the cylinder. A free end (13) of a piston rod (12) is
hinged in the carriage. The piston rod projects from the cylinder. The free end of the piston rod is longitudinally and movably guided between two
end stops in the carriage and is arranged in a guide chamber (14).

Abstract (de)
Bei einer Schließ- und/oder Einzugsvorrichtung (1) für bewegbare Möbelteile mit einem federbeaufschlagten verfahrbaren Schlitten (4), der einen
Mitnehmer (5) trägt, sowie mit einem die Einzugsbewegung des Schlittens (4) dämpfenden Fluiddämpfer (9), der einen Zylinder (10) mit einem darin
linear verfahrbaren Kolben aufweist, wobei das freie Ende (13) einer aus dem Zylinder (11) herausragenden Kolbenstange (12) am Schlitten (4)
angelenkt ist, ist erfindungsgemäß das freie Ende (13) der Kolbenstange (12) im Schlitten (4) längsbeweglich geführt.
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